

DOCX.MY

BERITA ONLINE ANDA!

Info semasa, Terkini, Viral, Agama, Pendidikan,
Makluman, Resepi, Informasi Kerajaan Dan Lain-Lain

INFO LANJUT



www.docx.my




DOCX.MY
SENANG DOWNLOAD

PEMAIN INDONESIA KE LIVERPOOL?



Fabrizio Romano 
@FabrizioRomano



 Asnawi Mangkualam to Liverpool, here we go!
Full agreement completed on the contract —
understand it will be valid until June 2028. Five year
deal. #LFC

Liverpool will pay the buy out clause in the next days,
way more than £150m fee.

Asnawi will replace Trent Alexander-Arnold in right
fullback position.

Medical tests in 24/48h. Done.



09:30 PM - Jun 19, 2023 -



15.6K



542



20.5K



3.6M



7 Fakta Menarik Asnawi Mangkualam: Sering Pecahkan Rekod hingga Bikin Wonderkid MU Kewalahan

- Kapten pasukan kebangsaan Indonesia, Asnawi Mangkualam, menjadi antara pemain paling menarik perhatian orang ramai selepas berjaya melumpuhkan bintang muda skuad kebangsaan Argentina, Alejandro Garnacho, dalam perlawanan Hari Perlawanan FIFA.

Asnawi Mangkualam yang tampil sebagai starter dalam duel yang diadakan di Stadium Utama Bung Karno (SUGBK), Senayan, Isnin (19/6/2023), berjaya memukau penyokong Timnas Indonesia.

Sebabnya, kesungguhan dan daya juang Asnawi dalam sektor pertahanan kanan Pasukan Kebangsaan Indonesia membuatkan ramai pemain lawan berasa tertekan, lebih-lebih lagi apabila berlagu dengan Alejandro Garnacho.

Beraksi sejak minit ke-60, bintang muda Manchester United itu menghadapi kesukaran menembusi pertahanan yang dikawal Asnawi Mangkualam. Jelingannya ke dalam kawasan kotak penalti sering terkandas akibat terjahan bersih pemain dari Makassar itu.

1. Anak lagenda PSM Makassar

Darah pemain bola sepak Asnawi Mangkualam nampaknya mengalir dari bapa kandungnya, Bahar Muharram. Untuk makluman, Bahar merupakan antara lagenda PSM Makassar.

Selepas menggantung but, Bahar bekerja sebagai jurulatih fizikal untuk PSM Makassar. Bagaimanapun, kerjanya berakhir apabila Juku Eja membawa masuk Bernardo Tavares yang membawa pembantu jurulatihnya sendiri.

Sejak itu, diputuskan bahawa kakitangan kejurulatihan tempatan akan meneruskan lesen kejurulatihan. Syamsuddin Batola, misalnya, sedang mengikuti lesen AFC Pro, manakala Bahar mengambil lesen AFC.

2. Mulakan Kerjaya bersama Persiba Balikpapan

Walaupun lebih banyak belajar dengan kelab tempatan seperti SSB Hasanuddin FC, PSM Makassar, hingga Perseka Bosowa, namun kerjaya profesional Asnawi sebenarnya bermula dengan Persiba Balikpapan pada 2016.

Ketika itu, Asnawi memecahkan rekod pemain termuda menjaringkan gol dalam pertandingan kasta tertinggi pada usia 17 tahun 5 hari, apabila menjaringkan gol ketika menentang Bali United dalam Kejuaraan Bola Sepak Indonesia (ISC) 2016.

3. Pemain termuda Pasukan Kebangsaan Indonesia

Selain mendaki semua peringkat pasukan negara, Asnawi Mangkualam mencatat rekod sebagai pemain termuda memperkasakan pasukan kebangsaan Indonesia di arena antarabangsa.

Momen ini terjadi dalam perlawanan pasukan kebangsaan Indonesia menentang Myanmar dalam perlawanan persahabatan di Stadium Pakansari, Bogor, Selasa (21/4/2017). Di bawah Luis Milla, dia mendapat peluang bermain pada separuh masa kedua.

Ketika itu, Asnawi menggantikan Muhammad Hartianto. Menerusi 35 minit aksi, Asnawi memecahkan rekod pemain termuda berusia 17 tahun 167 hari bersama skuad Merah Putih.

4. Pemain Termuda Terbaik Piala Indonesia 2019

Ketika membantu PSM Makassar merangkul kejuaraan Piala Indonesia 2019, Asnawi Mangkualam turut memenangi anugerah individu. Ketika itu, beliau memenangi gelaran sebagai Pemain Termuda Terbaik Piala Indonesia 2019.

Kerana dia baru berusia 20 tahun ketika itu. Bagaimanapun, Asnawi berjaya mendapat kepercayaan pasukan kejurulatihan untuk beraksi.

5. Peranan Indra Sjafri di sebalik penempatan semula Asnawi

Kedudukan Asnawi Mangkualam yang bermain di sektor bek kanan tidak terlepas daripada tangan dingin Indra Sjafri. Kerana, pemain yang dilahirkan pada 4 Oktober 1999 itu, posisi semula jadinya adalah sebagai pemain tengah.

Detik penting untuk mengubah kedudukan menjadi bek kanan ini berlaku apabila Asnawi dipanggil oleh Pasukan Kebangsaan Indonesia B-19 Indra Sjafri. Ketika itu, Indra kehilangan bek kanan andalannya akibat kecederaan iaitu Rifad Marasabessy.

Pada mulanya, Asnawi menolak permintaan Indra Sjafri untuk bermain sebagai bek kanan. Bagaimanapun, motivasi yang rutin diberikan jurulatihnya akhirnya membuatkan Asnawi berasa selesa beraksi di posisi baharunya.

6. Pemain kegemaran Shin Tae-yong

Pemain berusia 23 tahun ini sememangnya menjadi tonggak utama Shin Tae-yong sejak jurulatih dari Korea Selatan itu mengambil alih tugas sebagai jurulatih Pasukan Kebangsaan Indonesia pada pertengahan akhir 2019.

Malah, sumbangan Shin Tae-yong terhadap kerjaya Asnawi Mangkualam dalam kasta kedua Liga Korea Selatan juga tidak dapat dipisahkan. Ini kerana STY telah berkomunikasi dengan jurulatih di Ansan Greeners dan Jeonnam Dragons sebelum perpindahan Asnawi berlangsung.

7. Telah Selalu Muncul di K League 2

Tidak seperti kebanyakan pemain bola sepak Indonesia yang sukar mendapatkan minit ketika bekerja di luar negara, etika kerja Asnawi telah mendorongnya bermain secara tetap untuk kelabnya di Korea Selatan. Semasa bermain untuk Ansan Greeners, beliau berjaya mencatat 42 perlawanan dalam semua pertandingan dan menyumbang dua gol dan tiga assist.